
Nota de premsa

A data de 18 d’abril de 2018 l’Associació de directors/es dels CEE Públics ens

hem reunit amb els principals sindicats d’educació (STEPV, CCOO, UGT) per

marcar línies d’actuació conjuntes.

Després d’haver realitzat moltes reunions amb els diferents representants de la

Conselleria d’Educació en les quals hem abordat tots aquells temes que són de

gran importància, hem decidit fer un pas més per apropar a l’Administració  la

veu de tots  els  representants  de  la  Comunitat  Educativa  preocupats  per  la

millora del funcionament dels CEE i denunciar les seues mancances, fent-los

arribar  propostes  concretes  en  relació  a  temes  com:  seguretat  laboral,

comissions  de  servei,  infermeres  escolars,  educadors/es,  ràtios,  dotació  de

recursos personals, etc.

La primera setmana del mes de maig, tots els directors/es dels CEE públics del

País  Valencià,  junt  amb  els  nostres  presidents/es  de  l’AMPA i  alguns/es

representants sindicals, acudirem a la Conselleria d’Educació per entregar al

Conseller d’Educació i al Director General de Política Educativa un document

tornant a recordar, detalladament, què coses queden per fer i perquè són de

gran prioritat. 

Esperem, d’aquesta manera, que la Conselleria d’Educació done la importància

que  mereixen  els  Centres  d’Educació  Especial  i  seguir  treballant  units  per

millorar la qualitat educativa dels nostres alumnes.

Calp, 19 d'abril de 2018.
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